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Protokół Nr 0012.2/13/25 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

z dnia 26 maja 2025 r. godz. 16:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Kobylanka 

 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów odbyła posiedzenie w składzie: 

• przewodnicząca komisji – radna Iwona Kuwik, 

• wiceprzewodniczący komisji – radny Radosław Kunikowski, 

• członek komisji – radny Andrzej Stechnij, 

• członek komisji – radny Bartosz Stawarski, 

• członek komisji – radny Bogdan Poliwka, 

• członek komisji – radna Czesława Grabowska. 

Radny Andrzej Świąder był nieobecny. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyły Panie: Wójt Julita Pilecka oraz Zastępca Wójta Irena Rybarczyk. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej komisji. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok – projekt nr 33/25, 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2025–2035 – projekt nr 34/25, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu – projekt nr 35/25, 

d) w sprawie udzielenia  pomocy finansowej dla Województwa Zachodniopomorskiego – projekt nr 

36/25, 

e) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Kobylanka – projekt nr 37/25, 

f) w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na odcinku drogi gminnej  

nr 450002Z obręb Morzyczyn, drogi gminnej nr 450009Z obręb Zieleniewo, drogi gminnej  

nr 450005Z obręb Kobylanka, drogi gminnej nr 4500012Z obręb Bielkowo i drogi gminnej  

nr 450017Z obręb Reptowo – projekt nr 38/25, 

g) w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na odcinku drogi powiatowej 

nr 1702Z obręb Reptowo i drogi powiatowej nr 1703Z obręb Kunowo – projekt nr 39/25, 

h) w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na odcinku drogi będącej  

w zarządzie Gminy Miasta Szczecin, nr działki 784/14 obręb Szczecin – projekt nr 40/25, 

i) w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na odcinku drogi 

wojewódzkiej nr 120 obręb Kobylanka – projekt nr 41/25. 

5. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kobylanka za 2024 rok. 

6. Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Kobylanka za 2024 rok.  

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Iwona Kuwik, o godz. 16:00 otworzyła posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów, po czym przywitała wszystkich obecnych oraz stwierdziła quorum. 
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Ad.2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono wniosków do porządku. 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Nie wpłynęły uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji, wobec powyższego protokół z dnia  

14 kwietnia 2025 r. uważa się za przyjęty – protokół stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Ad. 4 

Zaopiniowanie projektów uchwał: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok – projekt nr 33/25, 

 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik oddała głos projektodawcy. 

Projekt uchwały  wraz z Autopoprawką Nr 1/2025, omówiła Wójt Julita Pilecka. 

 

1. W zakresie dochodów, niniejszym projektem dokonuje się zwiększenia w następujących rozdziałach: 

1) w rozdziale 75095 § 0970 (wpływy z różnych dochodów) o kwotę 25 186,00 zł (VAT odzyskany za 

stację ładowania pojazdów elektrycznych), 

2) w rozdziale 75814 § 0920 (wpływy z pozostałych odsetek) o kwotę 70 000,00 zł (odsetki od lokat), 

3) w rozdziale 85395 § 2180 (środki z Funduszu przeciwdziałania Covid 19) w kwocie 320,95 zł. 

 

2. Wprowadza się zmiany limitów wydatków w budżecie gminy w 2025 r., według poniższego zestawienia: 

Rozdz. § Treść Zmiana Uzasadnienie 

60013 6300 

Dotacja celowa na pomoc 

finansową udzielaną między 

jednostkami samorządu 

terytorialnego na 

dofinansowanie własnych zadań 

inwestycyjnych i zakupów 

inwestycyjnych 

 

 

 

50 000,00 

 

Zabezpiecza się środki finansowe w ramach 

dotacji dla Województwa na finansowanie 

przedsięwzięcia pn. Przebudowa DW 120 

m. Kobylanka ul. Szkolna. 

60016 4270 

 

Zakup usług remontowych 

 

- 10 814,00 

Zmniejsza się środki finansowe z bieżącego 

utrzymania dróg. Środki zostały przesunięte 

do rozdziału 60013 na ww. 

przedsięwzięcie. 

60017 4210 

 

Zakup materiałów i 

wyposażenia 

 

- 7 117,47 

Zmniejsza się środki finansowe na zakup 

materiałów i wyposażenia. Środki zostały 

przesunięte na potrzeby parkingu przy 

plaży. 

60017 4300 

 

Zakup usług pozostałych 

 

-16 703,38 

 

Zmniejsza się środki na usługach 

pozostałych. Środki zostały przesunięte na 

potrzeby parkingu przy plaży. 

60017 

 

6050 

 

Wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych 

 

197 410,47 

Zabezpiecza się środki finansowe na 

parking wraz z infrastrukturą przy plaży  

w Zieleniewie. 

 

 

75095 

 

 

6050 

 

Wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych 

 

 - 3 800,00 

Zmniejsza się środki w ramach funduszu 

soleckiego sołectwa Kunowo z 

dofinansowania do grantu sołeckiego. 

Środki zostały przesunięte do rozdziału 

90095. 
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75405 

 

2300 

 

Wpłaty jednostek na państwowy 

fundusz celowy 

 

   16 000,00 

Zabezpiecza się środki finansowe na 

potrzeby Policji celem zwiększenia liczby 

patroli w sezonie letnim. 

 

85395 

 

3110 

 

Świadczenia społeczne 

 

        320,95 

Zwiększa się środki na świadczenia 

społeczne związane z refundacją podatku 

VAT od paliw gazowych. 

 

90001 

 

2310 

Dotacja celowa przekazana 

gminie na zadania bieżące 

realizowane na podstawie 

porozumień (umów) między 

jednostkami samorządu 

terytorialnego 

 

 

   10 000,00 

Zabezpiecza się środki finansowe dla M. 

Stargard w związku z aktualizacją obszaru  

i granic aglomeracji zgodnie z 

porozumieniem międzygminnym z dnia 

07.12.2023 r. - 20% udział Gminy 

Kobylanka. 

 

90095 

 

4170 

 

Wynagrodzenia bezosobowe 

 

     3 800,00 

Zwiększa się środki finansowe w ramach 

funduszu sołeckiego sołectwa Kunowo na 

wynagrodzenia bezosobowe. 

 

90095 

 

4210 

Zakup materiałów i 

wyposażenia 

 

- 1 089,04 

Zmniejsza się środki finansowe na zakup 

materiałów i wyposażenia. Środki zostały 

przesunięte do rozdziału 60017 na potrzeby 

parkingu przy plaży. 

 

90095 

 

4300 

 

Zakup usług pozostałych 

 

-76 396,58 

Zmniejsza się środki finansowe na usługach 

pozostałych. Środki zostały przesunięte do 

rozdziału 60017 na potrzeby parkingu przy 

plaży. 

 

90095 

 

6050 

 

Wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych 

 

-96 104,00 

Zmniejsza się środki finansowe z 

przedsięwzięcia pn. Zakup szlabanu wraz  

z systemem obsługi w Zieleniewie nad j. 

Miedwie. Środki zostały przesunięte do 

rozdziału 60017 na potrzeby parkingu przy 

plaży. 

 

92109 

 

4307 

 

Zakup usług pozostałych 

 

   30 000,00 

Zabezpiecza się środki finansowe na 

przygotowanie wniosku na budowę 

Centrum Kultury w Morzyczynie  

(w ramach ZIT – SOM). 

 

3. Aktualizacja załącznika Nr 13 (Zadania inwestycyjne na 2025 r.) do  uchwały Nr IX/80/24 Rady Gminy 

Kobylanka z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka na rok 2025, zgodnie 

z załącznikiem Nr 3 do niniejszego projektu. 

4. Aktualizacja załącznika Nr 14 (Plan dochodów i wydatków rachunków dochodów oświatowych) do  uchwały 

Nr IX/80/24 Rady Gminy Kobylanka z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Kobylanka na rok 2025, zgodnie z załącznikiem Nr 4 do niniejszego projektu. 

5. Aktualizacja załącznika Nr 6 (Dotacje przekazane z budżetu gminy w 2025 r.) do  uchwały Nr IX/80/24 Rady 

Gminy Kobylanka z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka na rok 2025, 

zgodnie z załącznikiem Nr 5 do niniejszego projektu. 

 

Radny Radosław Kunikowski zapytał, co oznacza w zestawieniu, pozycja wynagrodzenia bezosobowe w 

sołectwie Kunowo.  

Pani Wójt wyjaśniła, że są to wydatki związane z podpisaniem umowy zlecenia, na sprzątanie świetlicy lub 

koszenie terenów zielonych.  

Radny Radosław Kunikowski zapytał, jaka jest planowana ilość patroli policyjnych w okresie letnim, na które są 

zabezpieczone środki finansowe.  

Pani Wójt poinformowała, że sprawdzi ilość patroli i przekaże informację.  

Radny Andrzej Stechnij zapytał, jaki był koszt postawienia szlabanów na parkingu w Zieleniewie.  



str. 4 

 

Pani Wójt poinformowała, że 197 tys. zł kosztowało uruchomienie parkingu wraz z infrastrukturą, 7 tys. zł - 

wyposażenie  parkingu oraz koszty związane z uporządkowaniem terenu, które (zakwalifikowane jako wydatki 

bieżące). Wójt podsumowała, że łącznie była to kwota ok. 200 tys. zł oraz poinformowała radnego, że na 

najbliższej sesji Rady Gminy poda dokładną kwotę, o którą pytał radny. 

Radny Andrzej Stechnij zapytał, czy wspomniany teren jest monitorowany. 

Pani Wójt odpowiedziała, że tak. 

 

Wnioski – brak. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik zarządziła głosowanie nad zaopiniowaniem projektu wraz  

z Autopoprawką: 

− za pozytywną opinią – 6 głosów, 

− przeciw – 0 głosów, 

− wstrzymało się – 0 głosów. 

KRGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z Autopoprawką Nr 1/2025  – projekt uchwały nr 33/25 

stanowi zał. nr 3 do protokołu, Autopoprawka Nr 1/2025 stanowi zał. nr 4. 

 

Wszystkie opinie dotyczące projektów uchwał stanowią zał. nr 5 do protokołu. 

 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2025–2035 – projekt nr 34/25, 

 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik oddała głos projektodawcy. 

Projekt uchwały wraz z Autopoprawką Nr 1/2025, omówiła Wójt Julita Pilecka. 

 

Zmiany wprowadzone projektem nr 34/25. 

1. Aktualizacja wielkości dochodów i wydatków budżetu Gminy, w odniesieniu do wartości wynikających z 

Uchwały Nr IX/81/24 Rady Gminy Kobylanka z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 2025 – 2035, w związku z ustawowymi kompetencjami 

Wójta Gminy do dokonywania zmian w budżecie. 

2. Wprowadzenie przedsięwzięcia pn. Zagospodarowanie stawu wraz z przyległym terenem  

w miejscowości Kobylanka przy ul. B. Chrobrego, w celu odtworzenia zbiornika małej retencji wodnej i 

zabezpieczenie środków finansowych w 2025 r.  – 21 525,00 zł (projekt), w 2026 r. – 500 545,00 zł. 

 

Pytania – brak. 

Wnioski – brak. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik zarządziła głosowanie nad zaopiniowaniem projektu wraz  

z Autopoprawką: 

− za pozytywną opinią – 6 głosów, 

− przeciw – 0 głosów, 

− wstrzymało się – 0 głosów. 

KRGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z Autopoprawką Nr 1/2025 – projekt uchwały nr 34/25, 

stanowi zał. nr 6 do protokołu, Autopoprawka stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności przesyłu – projekt nr 35/25, 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik oddała głos projektodawcy.  

Projekt uchwały omówiła  Wójt Julita Pilecka. 
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Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obciążanie każdej 

nieruchomości z zasobu gminnego, do czasu określenia przez Radę Gminy zasad obciążania, wymaga zgody Rady 

Gminy. ENEA Operator Sp. z o.o. Oddział Dystrybucji Szczecin,, wystąpiła z wnioskami o ustanowienie 

służebności przesyłu na działkach nr: 54/1 z obrębu Morzyczyn, 103 z obrębu Cisewo, 65/26, 363, 364, 481, 

482 z obrębu Kobylanka.  

Zgodnie z art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami, nieruchomości mogą 

być obciążane ograniczonymi prawami rzeczowymi, w tym między innymi służebnością przesyłu. Służebność 

przesyłu ograniczona będzie do terenu niezbędnego do eksploatacji urządzeń energetycznych i polegać będzie na 

prawie do budowy urządzeń i prawie do korzystania z tych urządzeń zgodnie z ich przeznaczeniem. Szczegółowe 

warunki ustanowienia służebności zostaną opisane w protokole uzgodnień. Ustanowienie służebności odbywać 

się będzie na zasadzie odpłatności, w kwocie adekwatnej do powierzchni zajętego terenu, na podstawie operatu 

szacunkowego. Koszty związane z jego ustanowieniem poniesie Spółka ENEA Operator. 

 

Pytania – brak. 

Wnioski – brak. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik zarządziła głosowanie nad zaopiniowaniem projektu: 

− za pozytywną opinią – 6 głosów, 

− przeciw – 0, 

− wstrzymało się – 0. 

KRGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – projekt uchwały nr 35/25 stanowi zał. nr. 8 do protokołu.  

 

d) w sprawie udzielenia  pomocy finansowej dla Województwa Zachodniopomorskiego – projekt  

nr 36/25, 

 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik oddała głos projektodawcy.  

Projekt uchwały omówiła Wójt Julita Pilecka. 

Województwo Zachodniopomorskie przystępuje do realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa DW 120 

m. Kobylanka, ul. Szkolna”. Planuje się, że zakres zadania obejmie położenie nowej nawierzchni bitumicznej, 

regulację urządzeń znajdujących się drodze, budowę zjazdów do ulicy Jaworowej i Szkolnej (przy szkole) oraz 

wyłożenie kostką terenu przy sklepie Lewiatan. Realizatorem zadania będzie Zachodniopomorski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Koszalinie. Szacowany koszt inwestycji to 1 000 000 zł. Proponowany udział Gminy 

Kobylanka w inwestycji, wyniesie 50 000 zł. 

Z uwagi na to, że zadanie jest istotne z punktu widzenia mieszkańców gminy, zasadne jest częściowe 

partycypowanie w kosztach przedsięwzięcia. 

 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik zapytała czy Zarząd Dróg Wojewódzkich deklaruje termin zakończenia 

prac na drogach w Kobylance.  

Zastępca Wójta Irena Rybarczyk wyjaśniła, iż aktualnie na terenie Kobylanki, wykonywane trzy zadania. 

Pierwsze, to budowa sygnalizacji wraz z przebudową skrzyżowania Szkolna/Szczecińska.  

W trakcie prac, Zarząd Dróg otrzymał dofinansowanie między innymi na przebudowę skrzyżowania oraz budowę 

ścieżki rowerowej.  

Zadanie numer dwa, czyli ścieżka rowerowa, która powstanie wzdłuż ul. Szkolnej (na dotychczasowym chodniku 

po stronie Urzędu Gminy). Będzie tam zmieniony rodzaj nawierzchni na bitumiczną. Zastępca Wójta 

poinformowała również, że przetarg na budowę ścieżki rowerowej nie został jeszcze rozstrzygnięty. Dodała 

również, że w budowie tej ścieżki gmina Kobylanka nie partycypuje. 

Trzecim zadaniem będzie remont nawierzchni ul. Szkolnej. Wicewójt wspomniała, że będzie tam nowa nakładka 

asfaltowa, regulacja wszystkich urządzeń (przede wszystkim studni kanalizacyjnych). Zostaną zbudowane dwa 
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zjazdy: pierwszy - do ul. Jaworowej, drugi – do parkingu przy Urzędzie. Ponadto powstanie brukowana zatoka 

przy paczkomacie.  

Zastępca Wójta podsumowała, że zadanie związane z przebudową skrzyżowania oraz budową sygnalizacji 

świetlnej, powinno zakończyć się do końca czerwca br.  

Natomiast zadanie związane ze ścieżką rowerową i zmianą nawierzchni, potrwa do końca roku. 

Radny Andrzej Stechnij zapytał, czy ścieżka rowerowa będzie na całej długości ul. Szkolnej.  

Zastępca Wójta odpowiedziała, że ścieżka będzie prowadziła od Ośrodka Zdrowia do samego skrzyżowania. 

Planowane jest połączenie ścieżki rowerowej z tą, która prowadzi od strony Kołbacza. Nadmieniła, iż idea jest 

taka, aby połączyć wszystkie ścieżki i móc dojechać bezpośrednio z Kobylanki do Siekierek. Zastępca Wójta 

Irena Rybarczyk wspomniała, że dodatkowo w Kobylance będzie przebudowana ścieżka rowerowa od 

skrzyżowania Szkolna/Szczecińska, do węzła Motaniec, gdyż stan jej nawierzchni tego wymaga.  

Radna Czesława Grabowska poinformowała, że mieszkańcy Reptowa pytają ją o chodnik który jest budowany od 

szkoły do stacji PKP, gdzie brakuje pozostałej części. Radna zapytała czy będą w tej sprawie przeprowadzane 

rozmowy z Powiatem.  

Pani Wójt odpowiedział, że obecnie trwają starania, aby powstał ciąg pieszo-rowerowy z Kobylanki do Reptowa, 

zbudowany przez Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego. Pani Wójt dodała, iż jest to proces 

czasochłonny, ale jest szansa i pierwsze kroki zostały poczynione. 

 

Wnioski – brak. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik zarządziła głosowanie nad zaopiniowaniem projektu: 

− za pozytywną opinią – 6 głosów, 

− przeciw – 0 głosów, 

− wstrzymało się – 0 głosów. 

KRGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – projekt uchwały nr 36/25 stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

e) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Kobylanka – projekt nr 37/25, 

 

Wójt Julia Pilecka poinformowała, że nie będzie omawiała projektu uchwały, ponieważ podjęła decyzję o jej 

wycofaniu z porządku obrad sesji. W projekcie są usterki dotyczące nazw przystanków. Nowe przystanki 

usytuowane przy drogach powiatowych, wojewódzkich, bądź na terenie innej gminy, wymagają zgody zarządców 

dróg. Dopiero po uzyskaniu zgód, można wpisać lokalizację przystanków do uchwały, która o tym mówi. Pani 

Wójt dodała, że wprowadzi kompletny, poprawiony projekt uchwały na sesję w czerwcu br.  

 

f) w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na odcinku drogi gminnej 

nr 450002Z obręb Morzyczyn, drogi gminnej nr 450009Z obręb Zieleniewo, drogi gminnej nr 

450005Z obręb Kobylanka, drogi gminnej nr 450012Z obręb Bielkowo i drogi gminnej nr 450017Z 

obręb Reptowo – projekt nr 38/25, 

 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik oddała głos projektodawcy.  

Wójt Julita Pilecka, z uwagi na spójność tematów, omówiła jednocześnie projekty uchwał nr 38/25, 39/25, 40/25 

oraz 41/25. Pani Wójt dodała, że radna Iwona Kuwik zauważyła, iż w projekcie uchwały nr 40/25, brakuje numeru 

obrębu, gdyż w Szczecinie jest ich kilka i konieczne jest dodanie do projektu uchwały wspomnianego numeru. 

Zostanie on wprowadzony Autopoprawką na sesji Rady Gminy. 

Potrzeba utworzenia nowych przystanków komunikacyjnych, wynika z uruchomienia transportu publicznego na 

trasach, na których dotychczas nie istniały linie komunikacyjne. Zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie 

gminnym i ustawy o drogach publicznych, Rada Gminy podejmując stosowną uchwałę, wskazuje wstępne 

lokalizacje nowych przystanków komunikacyjnych. O ostatecznej lokalizacji przystanków decyduje zarządca, 
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uwzględniając charakter drogi oraz warunki  bezpieczeństwa w ruchu drogowym, biorąc przy tym pod uwagę 

potrzeby mieszkańców oraz (w tym przypadku) – uruchomienie przez gminę od dn. 1 lipca br., rozbudowanej 

koncepcji transportu publicznego (Komunikacja Gminy Kobylanka). 

 

Pytania – brak. 

Wnioski – brak. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik zarządziła głosowanie nad zaopiniowaniem projektu: 

− za pozytywną opinią – 6 głosów, 

− przeciw – 0 głosów, 

− wstrzymało się – 0 głosów. 

KRGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – projekt uchwały nr 38/25 stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

g) w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na odcinku drogi 

powiatowej nr 1702Z obręb Reptowo i drogi powiatowej nr 1703Z obręb Kunowo – projekt  

nr 39/25, 

 

Pytania – brak. 

Wnioski – brak. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik zarządziła głosowanie nad zaopiniowaniem projektu: 

− za pozytywną opinią – 6 głosów, 

− przeciw – 0 głosów, 

− wstrzymało się – 0 głosów. 

KRGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – projekt uchwały nr 39/25 stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

h) w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na odcinku drogi będącej  

w zarządzie Gminy Miasta Szczecin, nr działki 784/14 obręb Szczecin – projekt nr 40/25, 

 

Pytania – brak. 

Wnioski – brak. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik, zarządziła głosowanie nad zaopiniowaniem projektu: 

− za pozytywną opinią – 6 głosów, 

− przeciw – 0 głosów, 

− wstrzymało się – 0 głosów. 

KRGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – projekt uchwały nr 40/25 stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

i) w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na odcinku drogi 

wojewódzkiej nr 120 obręb Kobylanka – projekt nr 41/25. 

 

Pytania – brak. 

Wnioski – brak. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik zarządziła głosowanie nad zaopiniowaniem projektu: 

− za pozytywną opinią – 6 głosów, 

− przeciw – 0 głosów, 

− wstrzymało się – 0 głosów. 

KRGiF pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – projekt uchwały nr 41/25 stanowi zał. nr 13 do protokołu. 
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Ad. 5 

Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kobylanka za 2024 rok. 

Pani Wójt Julita Pilecka przekazała radnym, że w jej subiektywnej ocenie, rok 2024 był dobrym rokiem. 

Poinformowała, że w skali roku udało się zrealizować wiele inwestycji, na kwotę bliską 30 mln zł, co jest 

rekordem w historii gminy Kobylanka. Zadłużenie nie zostało zwiększone, a dochody i wydatki, zostały 

zrealizowane na poziomie ok 90%. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik, odczytała propozycję opinii KRGiF Rady Gminy Kobylanka, dotyczącą 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kobylanka za 2024 rok.  

Pytania – brak. 

Wnioski – brak. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik zarządziła głosowanie nad proponowaną treścią opinii do sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Kobylanka za 2024 rok: 

− za opinią – 6 głosów, 

− przeciw – 0 głosów, 

− wstrzymało się – 0 głosów. 

KRGiF zatwierdziła treść opinii do sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kobylanka za 2024 rok – stanowi 

ona zał. nr 14 do protokołu. 

 

Ad.6 

Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Kobylanka za 2024 rok.  

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik odczytała propozycję opinii KRGiF Rady Gminy Kobylanka, dotyczącą 

sprawozdania finansowego Gminy Kobylanka za 2024 rok.  

Pytania – brak. 

Wnioski – brak. 

Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik zarządziła głosowanie nad zaopiniowaniem sprawozdania: 

− za pozytywną opinią – 6 głosów, 

− przeciw – 0 głosów, 

− wstrzymało się – 0 głosów. 

KRGiF pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe Gminy Kobylanka za 2024 rok – opinia  stanowi zał. 

nr 15 do protokołu. 

 

Ad.7 

Wolne wnioski. 

Brak wniosków. 

Ad. 8 

Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodnicząca KRGiF Iwona Kuwik, o godz. 16:53 zamknęła 

posiedzenie komisji. 

 

 

Protokołowała:   Przewodnicząca Komisji Rozwoju     

      Gospodarczego i Finansów 

 

 

Monika Sawa 

   

                    Iwona Kuwik 
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